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Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande från Göran Svensson. 

Uppsägning av ambulansavtal (Dnr: 2023/998) 

Medborgarpartiet genom Göran Svensson undrar vem som sagt upp ambulansavtalet mellan 
Norra Älvsborgs räddningstjänstförbund och NU- sjukvården. 

Det är NU-sjukvårdens styrelse som har fattat det beslutet. 

Den andra frågan i interpellationen är: Hur tänker kommunstyrelsens ordförande agera för att 
Vänersborg har en bemannad akutambulans stationerad i Vänersborg efter första januari 
2024? 

Läser man sammanfattningen i tjänsteskrivelsen som varit underlag för beslutet så står det att 
avtalet är aktuellt för omförhandling mot bakgrund av att räddningstjänstens eget lokalbehov 
har förändrats och önskemål har framförts att de önskar ta del av den hyrda ytan i anspråk. 

Utifrån det så kan jag tycka att det är en fråga för direktionen i NÄRF att agera utifrån. 

Styrelsen för NU-sjukvården har också beslutat att ge verksamhetschefen 
ambulansverksamheten NU-sjukvården i uppdrag att på längre sikt planera för 
samlokalisering av ambulanserna Trollhättan-Vänersborg på ny strategisk etablering på 
endera sidan Stallbackabron, Trollhättan, i anslutning till de stora trafiklederna. 

 

 

Vänersborg dag som ovan. 

Benny Augustsson 

Kommunstyrelsens ordförande 

 

 

 

 

 

 


